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Kol optimisterne                        General forsamling på Højvang D. 24/2-2025    

Bestyrelsesmøde  

Bestyrelsen: Frank Nielsen     Formand 
Henning H. Christensen          næstformand 
Mette R. Rasmussen               Bestyrelsesmedlem 
 Agnethe Andreasen               Kasserer                   
 Dorit Jensen                             Referent                                                                          
                                                                   
Formål med mødet: Bestyrelsesmøde 
 

 

Referent. Dorit Jensen 

Varighed 

Tilstedeværende: Alle 
 
Fraværende:  
 
 

  

Dagsordenspunkt:  Konklusion:  Ansvar:  tid 

Frank byder velkommen. 
 
Valg af dirigent 
 

 
Det blev Henning 

  

Bestyrelsens beretning. 
Formandens tale: 

Frank udtrykker glæde ved at der 
er kommet så mange. 
Så præsenterer han bestyrelsen og 
takker for det store arb.  OG 
Gert og Flemming der søger fonde. 
Så der er råd til udflugter og 
oplevelser. 
Vore suppleanter  
Per og Carl Henning 
Annette er vores revisor. 
Per står desuden for vores 
hjemmeside. Her bliver afdøde 
medlemmer mindet.  
Og der er fotos fra arrangementer 
I årets løb.  
Om året der gik: 
Vi har været på Esbjerg Strand, 
Havnerundfart, Varde Miniby, 
Grill på Højvang, Julehygge 
Og Julefrokost på restaurant 
parken. 
Frank giver udtryk for at vi har det 
Godt og passer på hinanden.  
Frank nævner også at der er 
planlagt at der kommer en og 
træner med os. Der kommer 
nærmere besked.  
I vil høre om andre aktiviteter 
senere. 
                           

   

Forelæggelse af revideret regnskab. Agnethe fortæller hvad vi har 
brugt penge til i årets løb, hvad vi 
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har haft af indtægter og 
kassebeholdningen.  

Fastlæggelse af kontingent til 
gavekassen. 

Beløbet til gavekassen vil være det 
Samme.  

  

Behandling af indkomne forslag:    
 

Der var ingen forslag.  
 

  

Valg af ny bestyrelse. 
Agnethe og Dorit er op valg. 

 
Der var ikke andre, der ønskede at  
Opstille til posterne. Så Agnethe 
Og Dorit fortsætter. 
 
Carl Henning er desværre syg, så 
han fratræder som suppleant. 
Per fortsætter og Pia Hansen 
Afløser Carl Henning. 
Annette fortsætter som revisor. 

  

 Eventuelt. Kaffen til fredagshygge stiger 
Til 15 kr. pga. af alt bliver dyrere. 
 

  

Dorit vil gerne henstille til at vi næste 
År, i starten af mødet pointerer at det  
Er vigtig, at der ikke bliver snakket 
under bestyrelsesmødet.  
Der er fri snak bagefter. 
 
 
 
 
 
 
 
 

   

  
 
 

  

    

  
 

  

    

    

    

    

 


